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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Tenje (M)

2023/24:402 Uppföljning av finansiell samordning inom 
rehabiliteringsområdet

Insatser som finansieras av samordningsförbund kan ej längre följas upp på 
grund av att Försäkringskassans rättsavdelning tagit fram ett nytt juridiskt 
ställningstagande som innebär att det inte anses finnas någon möjlighet för 
Försäkringskassan att hantera, behandla eller dela personuppgifter mellan 
parterna för uppföljning av finansiell samordning inom rehabiliteringsområdet.

Jag vill därför ställa följande fråga till statsrådet Anna Tenje:

 

Kommer statsrådet och regeringen att ta några initiativ för att åter ge 
samordningsförbund möjlighet att följa upp resultatet av gjorda insatser?

………………………………………

Anders W Jonsson (C)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2023-12-18
Besvaras senast
2024-01-02


